
Skolebestyrelsesmøde
Mandag den 28. august - 2023 kl. 17.15 - 19.15

Deltagere: Anette, Pia, Mette, Anette (Viceskoleleder), Lasse, Marie, Kathrine, Tina, Dann, Mia, Nena
Afbud:

Dagsorden:
1. Godkendelse af referat

2. Orientering
a. Formand

Møde med de andre skolebestyrelsesformænd uden politikere inden
dialogmøde med politikerne.
Vil gerne afstå fra formandsposten, hvis andre er interesserede. Vil under
alle omstændigheder gerne have en aktiv næstformand.

b. Elevråd
c. Skoleleder

Vi får besøg af Ole Vind, borgmester og Marianne Bertelsen,
kommunaldirektør i morgen og af Finn Gatten, chef for skoleområdet og
Morten Kirk, direktør for læring på fredag.

3. Hvor slap vi?
a. Punkter fra sidste skoleår

De overordnede punkter fra sidste skoleår blev gennemgået
b. Er der løse ender?

Skolebestyrelsens synlighed er stadig et tema. Det kunne være en start at få
lavet den obligatoriske årsberetning.
Dann tager skolebestyrelsens arbejde med på forældremøde for at vurdere,
hvad forældrene er interesseret i at høre om

4. Næste bestyrelsesmøde m. børnehaven
a. Et tilbageblik på tidligere møder og produkter/tanker

Der har været god energi til møderne, men der mangler synlighed i mellem
de fælles møder om, hvad der er sket siden sidst

b. input til dagsordenen
Børnehaven er ved at søge fonde til legeplads. Det kunne være interessant
at høre om deres erfaringer med at søge fonde.
Ledelserne laver dagsorden



5. Fast punkt: Dannelse
a. Orientering om skolens arbejde med dette punkt

Det er hovedsageligt meddelelsesbogen, der arbejdet under dette punkt
b. Nyt fra pædagogisk formiddag og Pædagogisk udvalg (PU)

Der begynder at komme en fælles forståelse af, hvad vi vil med dannelse, og
hvorfor vi gør det, vi gør med meddelelsesbogen

Ved mødet i morgen med borgmester og kommunaldirektør vil vi gerne
snakke med dem om vores måde at lave meddelelsesbog på, økonomi,
rengøring og en rundvisning med bla vores nye kunstværk

6. Mobilfri skole
a. Præsentation af punktet

Der er ikke problemer med mobiltelefoner i hus 1 og hus 2. I hus 3 er det op
til det enkelte årgangsteam at beslutte reglerne omkring mobiltelefoner.
Punktet kommer fra hus 3
Erfaringer viser, at der bliver brugt meget tid på at overholde reglerne ved en
mobilfri skole.

b. Drøftelse af fordele og ulemper
Der er fordele og ulemper ved begge dele.

c. Proces her fra?
Man suger viden til sig fra medierne, fra andre forældre osv, og så tager vi
det op igen til næste møde

7. Evt.



Bilag 1:

Vikardækning:
Bud på besparelser på vikardækning:

Idræt i udskolingen - 2 lærere til tre klasser
to-lærertimer
pædagogtimer
delehold
fra 6. klasse og op fri kl 13.10

Lejrskoler:

3. klasse: En (social) tur i lokalområdet med én overnatning (På skolen?)

5. klasse: Historisk Værksted, Vingsted med én overnatning (Skal retænkes)

6. klasse: Skolerejse med (fire) overnatninger til Norge (Ikke aktuelt mere - tre overnatninger)

7. klasse: Klassevis ”Ryste-sammen-tur” med én overnatning i lokalområdet

9. klasse: Skolerejse med fire overnatninger (Er nu tre - besparelse på en overnatning eller på
indhold)



Bilag 2:

Link til princip for samarbejdet mellem Glud, Barrit og Juelsminde skole:
https://docs.google.com/document/d/1S-_GHiKS8mAyY1ArtJuOTF_u9wPQC9G0F6wqrsrJNN0/edi
t

https://docs.google.com/document/d/1S-_GHiKS8mAyY1ArtJuOTF_u9wPQC9G0F6wqrsrJNN0/edit
https://docs.google.com/document/d/1S-_GHiKS8mAyY1ArtJuOTF_u9wPQC9G0F6wqrsrJNN0/edit

